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Ordu’nun Perşembe ilçesinde Belediye Hizmet Binası ve Kültür Evi açılışı gerçekleştirildi. 
 Açılış törenine eski İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin, eski Kültür ve Turizm Bakanı Ertuğrul
Günay, CHP Ordu Milletvekili İdris Yıldız, Ordu Belediye Başkanı Seyit Torun, MHP Ordu
Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemal Enginyurt, AK Parti Perşembe Belediye Başkanı
Selami Çarkçı, Ünye Belediye Başkanı Ahmet Arpacıoğlu, MHP Belediye Başkan Adayı Şenol
Arşin, CHP Belediye Başkanı Tahsin Karamustafa, siyasi parti temsilcileri ve çok sayıda partili
katıldı.
 Programda açılış konuşmasını yapan Perşembe Belediye Başkanı Selami Çarkçı, AK Parti’ye
yüklendi.
 Çarkçı, kendisinin halen AK Parti’li olduğunu hatırlatırken, “Bugün aramızdaki büyüklerimizi
görüyorsunuz, ama maalesef ben buradaki bütün muhalefetteki aday arkadaşlarıma da teşekkür
ediyorum. Benim hiçbir zaman muhalefetim MHP ve CHP olmadı. Onlar beni her zaman her
yerde desteklediler. Ama maalesef bugün burada bakıyorum ki sabah AK Parti burada kahvaltı
yaptılar, beni davet etmediler. Şu an Perşembe ilçesinde gezinti yapıyorlar. Ben hiçbir parti
ayrımı yapmadan her partiye davetiye gönderdim. İl Başkanlığıma kendim davetiye götürdüm.
Milletvekillerimize davetiye isim yazarak götürdüm ama buraya gelemediler. Beni hiçbir zaman
kendi içlerinden görmediler” dedi.
 Selami Çarkçı’nın ardından söz alan eski İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin, ülkede gerilim
siyasetinin tarihin en büyük zirvesini yaptığını, kendilerinin gerilime katkı vermekten uzak
durdurduklarını belirtti. Eski Bakan Şahin konuşmasında, “Selami Çarkçı, 10 yıllık dönemini bir
siyasi partide geride bıraktı. Belediye Başkanı olarak geride bıraktığı bu dönemin sonunda gök
kubbede bir baki eser bıraktı. Bir hoş seda bıraktı. Önemli ne yaptığın değil, ne anlaşıldığındır.
Ne yapmadığın değil, neyi doğru yaptığındır. Bu bakımdan Selami Çarkçı’ya biz de benziyoruz.
Ama hamdolsun, bu ülkenin hangi toprağına hangi taşına ayağımızı atsak hangi kahveye
girsek, nereye gidersek gidelim bizim insanımızdan gördüğümüz sadece belki de layık
olduğumuzun çok fevkinde olan güler yüzlü, tatlı dilli ve duyulan güvenin gösterilen teveccühün
varlığıdır. Önemli olanda budur. Sorgulanmak, eleştirilmek sataşılmak hatta bazı yerlerde

 1 / 3



Perşembe’de Bir Araya Geldiler
Çarşamba, 19 Mart 2014 11:34 - 

yuhlanmak, Allah korusun bizim için büyük felaket olurdu. Bunun olmaması için biz her zaman
büyük bir gayret ve dikkatin içerisinde olduk. Dün ne dediysek, bu ülke için dün ne diyorsak bu
ülke için bugün de onları söylüyoruz. Ülkenin gerilim siyaseti tarihin en büyük zirvesini
yapmıştır. Biz hiçbir zaman geçmişimizde de, bu günümüzde de gerilime katkı vermekten uzak
durmanın dikkati içerisinde olduk. Hiçbir zaman gerilimi ve kavgayı tırmandırmak için çaba
içerisinde olmadık. Biz de ‘benim partilim, senin partilin’ demedik. Bugün bağımsız olarak halkın
içindeysek, bir güler yüz görüyorsak, bir tatlı dille karşılanıyorsak dünkü emeğimizin, dünkü
dikkatimizin karşılığını aldığımızı düşünmekteyim. Bugün maalesef Türkiye’de siyaset
seviyesinden oldukça kayba uğramıştır. Ama bu sıkıntı, bu gerilim Anadolu’da yoktur. Bu gerilim
siyaseti siyasetin üst noktasında Ankara’da ve televizyon ekranlarında alabildiğince boy
göstermektedir. Halkımız siyasetçinin söylediğinin iyisini almayı, doğrusunu almayı, yanlışları da
bir sepete koymayı başlamıştır. Güvendiğimiz gerçek halktır. Halkımız eğriyle doğruyu, doğruyla
yanlışı ayırt etmeyi her zaman başarmıştır ve başaracaktır. Zira bizim için Türkiye, Türk vatanı
tektir ve bizim için vazgeçilmezdir” şeklinde konuştu.
 Eski Kültür ve Turizm Bakanı Ertuğrul Günay ise, “Perşembe Belediye Başkanı Selami
Çarkçı’nın bugün 10 yıllık bir hizmet döneminden sonra Perşembelilere veda ettiği gibi bu
ülkeye hizmet eden herkesin görevi bırakacağı sırada halkı tarafından bu kadar sevilmesini
dakikalarca dinlenilmesini, ayakta alkışlanmasını bütün yöneticiler için Allah’tan niyaz ederim.
Görevi bırakan bir belediye başkanı görevini hakkıyla yapmışsa o zaman insanlar yağmur
altında soğukta dakikalarca beklerler dinlerler ve onu yürekten alkışlarlar. Ben kendisine çok
teşekkür ediyorum. Hiçbir devlet yöneticisi bakan, başbakan, cumhurbaşkanı, milletvekili, vali bu
milletin hiçbir eserine kendi cebinden bir kuruş katmıyor. Hepimiz milletten aldığımız vergiyi
doğru yerde kullanmaya çalışıyoruz” ifadelerini kullandı.
 Konuşmaların ardından Belediye Hizmet Binası’nın açılış kurdelesi kesildi.
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